
!
Referat Generalforsamling den 20. november 2014 

!
Generalforsamling ”Vejlauget Hans Grams Vej, 8920 Randers NV” 

  

Torsdag den 20. november 2014, kl. 19:30hos Mona og Lars 

Deltagere: Arne, Ole, Inge, Michael, Mona, Lars, Per, Regitze, Pia, Jens Peter, Jens, Inge-Lise, 
Bjarne, Flemming, Anna-Birte, Claus, Jesper. 

   

1. Valg af dirigent. 

Flemming Bruun blev valgt. 

!
2. Formandens beretning. 

 - Bestyrelsen foreslår, at vejfesten i 2015 flyttes til foråret (f.eks. den 30. maj eller 13. juni) og 
med start kl. 17.00. 

Der var enighed om, at vejfesten flyttes til foråret. Bestyrelsen fastlægger en dato og udsender 
invitation. 

  

- Bestyrelsen ønsker også diskuteret, om fastelavnsfesten skal gennemføres, da tilslutningen de 
senere år ikke har været så stort.  

 Der var enighed om, at opbakningen til fastelavnsfesten ikke er så stor, og derfor afholdes den 
ikke i 2015. 

!
- Bestyrelsen ønsker også diskuteret, om ”party-teltet” skal smides ud. 

 Der var enighed om, at anvende party-teltet én sæson mere. Bestyrelsen bemyndiges til, at 
beslutte at smide det ud. Derudover kan bestyrelsen beslutte, at købe et nyt telt. 

  

- Bestyrelsen ønsker også diskuteret, om vi skal få et tilbud på at udbedre fortov de steder 
fliserne er gået i stykker.  

  

  



Der var enighed om, at det er grundejernes eget ansvar, at sørge for, at eget fortov er i god 
stand. Der er enighed om, at bestyrelsen kan foretage nylægning af fliser af stien for enden af 
vejen. Der er indhentet et tilbud på kr. 4.000 + moms. Bestyrelsen vil indhente et yderligere 
tilbud, for at få den bedste pris.  

  

- Bestyrelsen foreslår det drøftes, om der 1-2 gange om året skal bestilles en container til 
haveaffald. Prisen vil være ca. 600 kr. pr. gang. 

  

Der var ikke opbakning til forslaget, men flere grundejere vil tale om at gå sammen om at leje 
en container. 

   

3. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

 Der har i alt været udgifter for kr. 14.654,18. Der er betalt forsikring for 2 år i beløbet. Der har 
været indtægter for kr. 12.093,71. Der er kr. 48.902,11 i kassen.  

 Regnskabet blev godkendt.  

!
4. Fastsættelse af kontingent. 

 Kontingentet blev fastsat til kr. 800 som opkræves i 2015. Bestyrelsen skal fremlægge forslag til 
budget og vedligeholdelsesplan for vejen, så generalforsamlingen i 2015 kan drøfte, om 
kontingentet skal hæves yderligere.  

!
5. Valg af bestyrelse og revisor. Flg. er på valg. Jesper og Jens Peter. Mona har meddelt, at hun 
ikke ønsker genvalg. 

Mona ønskede, at trække sig fra bestyrelsen. Lars blev valgt som nyt medlem af bestyrelsen. 

Jens Peter og Jesper blev genvalgt. 

Claus blev genvalgt som revisor. 

  

6. Indkomne forslag 

   

Ingen forslag. 

  

  



7. Eventuelt 

Claus fortalte, at der er en grundejerforening i Helsted som har lavet en antenneforening, og 
dermed fået billige TV kanaler. Claus vil arbejde videre med forslaget, og herefter fremlægge 
det for bestyrelsen.  

  

  

Generalforsamlingen sluttede kl. 20.30. 

  

  

  

Referent, Jesper Kaas Schmidt 


